
Relatie met God 

Het is belangrijk om God te leren kennen om een relatie met Hem te bouwen. 

In Genesis 1:1-5 lees je hoe de slang Eva verleidde om van de verboden vrucht 

te eten. God verbood van deze vrucht te eten omdat het Adam en Eva niet 

goed zou doen (Genesis 2:16). Toen kwam de slang Eva vertellen dat God haar 

en Adam weerhield van het eten van deze vrucht omdat ze anders iets zouden 

missen. Omdat Hij iets voor ze verborgen zou houden (Genesis 3:5). De slang 

is was de listigste onder alle dieren en verdraaide de natuur van God. Eva 

werd misleid, want zij zag voor een ogenblik Gods natuur niet meer. Dat het 

niet waar was wat de slang haar vertelde. 

Hetzelfde gebeurt ook op dit moment. Satan misleid mensen dat ze meer 

nodig hebben dan God. Dat ze moeten experimenteren en daarin verder 

moeten gaan omdat met God zijn weinig zou zijn. Ik heb dat ook mijn leven 

gedaan, ik was leegtes aan het opvullen met een drive waar je u tegen zegt. 

Constant op extreme wijze verder gaan in al het experimenteren om leegtes 

op te vullen. Vanaf het moment dat God Zichzelf aan me liet zien was die 

leegte in 1 klap opgevuld. Ik verloor al mijn verlangen om verder te gaan op 

de ramptour. Ik kon niet eens meer verder drinken. Heb het zelfs nog 

geprobeerd, maar ik was het kwijt. Ik wilde niet meer want het was niet meer 

nodig. De leegte was opgevuld door God. En niet alleen opgevuld, Hij liet me 

overlopen van Zijn liefde. Hij liet me Zijn bestemming zien en Zijn roeping op 

mijn leven. Een leven vol kracht van God. Dat was alles waar ik naar zocht. Ik 

zocht altijd naar het meeste, maar Hij is het meeste. En Hij geeft het meeste. 

Daarvoor hoef ik niet meer te experimenteren met dingen die niet van Hem 

komen. Want ik ontvang het al van Hem. Al het andere is dus leugen en 

verdraait de natuur van God. Alsof Hij je niet alles zou geven. Dan pas zie je in 

hoe waardevol je bent en hoe dat experimenteren zo onder je waarde ligt. 

Want je kan volledig gebruikt worden voor Gods Koninkrijk. Je leert letterlijk 

de grote liefdevolle God kennen. Je wordt letterlijk bekrachtigd met kracht uit 

de hemel! Wat is er nou meer dan dat? Dat gaat toch alles te boven? En als je 

meer zou willen, zou Hij je dat niet geven? Dat kan uitwerken in letterlijk al je 

dromen en alle roeping die God je geeft. Wereldveranderaars. Magistrale 

atleten. Toekomstige leiders van landen en gehele werelddelen. Waardoor 

miljarden mensen worden bevrijd en getransformeerd door onze grote 

waarachtige God. Waardoor heel de wereld zal zien dat Hij leeft door de 

wonderen die Hij in je werkt. Wereldwijde bekendheid terwijl iedereen weet 

dat het maar door Één iemand komt, Jezus Christus, onze Heere! 



Een andere manier waarop Satan de natuur van God probeert te misleiden is 

door de gedachte dat God kwaadaardig zou zijn, omdat Hij doodde in het 

Oude testament. In Numeri 15:32-36 staat bijvoorbeeld dat God gestenigd liet 

worden doordat hij stokken verzamelde op de sabbat. Nu is het logisch dat als 

je God nog niet lang kent dat dit verhaal onbegrijpelijk is. Dat was het voor 

mij ook aan het begin. Maar ik zei; Heer, ik snap dit niet. Ik weet dat U goed 

bent. Wilt U mij dit openbaren wanneer het Uw tijd is? Het diende als 

getuigenis voor de Israëlieten dat het echt niet de bedoeling was om iets 

anders te doen dan dat God zei. Zonder zo’n uitermate drastische ingreep 

drong het gewoon niet tot de Israëlieten door dat ze echt naar Hem moesten 

luisteren. Ze zagen het onderscheid niet. Luisteren naar Hem is belangrijk, 

want Hij is goed. Hij bewaart je van de dingen die slecht voor je zijn. De 

Israëlieten hadden niet door hoe dodelijk het was om niet naar God te 

luisteren. En ze moesten op het juiste pad blijven lopen want de Christus zou 

uit hen komen (Galaten 3:23-24). Ze hadden niet door hoe zondig ze waren. 

De wet maakte dat duidelijk (Romeinen 7:13) en de sancties ook, waardoor ze 

het onderscheid weer zagen en zich weer richtten op God. De wet was een 

leermeester totdat Christus kwam. Want nu zijn we vrijgemaakt van zonde 

(Romeinen 6:18). 

God is liefde (1 Johannes 4:16). Zijn hart is te vinden in Johannes 8:1-11. 

Farizeeën brachten een vrouw naar Jezus toe die zojuist vreemd was gegaan 

op haar man. Ze beschuldigden haar en zeiden dat ze volgens de wet 

gestenigd moest worden. Ook om Jezus te verzoeken. Want Hij predikte het 

Evangelie, maar als Hij de vrouw vrij zou laten zou Hij tegen de wet in gaan. 

Toen schreef Jezus in de aarde en zei tegen hen: Wie van u zonder zonde is, 

laat die de eerste steen op haar werpen. Alle Farizeeën liepen een voor een 

weg. Daarna stond Jezus op en liep naar de vrouw en Hij vroeg: waar zijn je 

aanklagers? Heeft niemand je veroordeeld? En ze antwoorde: Niemand 

Heere. Toen zei Jezus: Ook Ik veroordeel je niet; ga verder en doe dit niet 

meer. 

Zo ook naar jou, wat je ook gedaan hebt, waar je ook voor beschuldigd wordt, 

waar zijn je aanklagers? Ze zijn weggelopen. Iedereen heeft gezondigd en 

schiet tekort aan God. Jezus veroordeelt je niet. Ga, geniet van je leven en 

verander je gedrag. Want er is zoveel meer voor je. Je bent zoveel meer 

waard. Hij zal je helpen en je zal zijn als het Licht van de aarde. Je zal schijnen 

en overlopen van liefde. Je zal rennen en niet moe worden. Je zal tot een 

getuigenis zijn voor de volken. Voor koningen zal je staan en je zal de Naam 



van de Heere bekend maken. Volken zullen komen tot de liefde van God. 

Halleluja. 


